



Protokoll fört vid styrelsemöte med SMC Gävleborg 25-04-29 på Teams

Närvarande:

Lotta Karlsson, Mia "Emo" Dismats, Stefan Clavebro, Ola Hasselgren, Kurt Karlsson, Lennart Lindgren, Erling Arvidsson, Kristoffer Holm, Hans Norell.

Kallade men ej närvarande: Nils-Erik Falk

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 3 Föregående protokoll

Föregående protokoll från 250403 gicks igenom och godkändes med en notering om att föregående beslut om att bidra med prispengar till Gökottan preciserades till ett belopp om 2000:-.

Tidigare bordlagt ärende ang ev föreläsning av Kjell Pedersen är fortsatt bordlagt av samma skäl som tidigare.

§ 4 Ekonomi

Ekonomin är god, enl budget.

§ 5 Verksamhet

KUA-Utbildningsansvarig – Stefan

Stefan rapporterade att tjejmekkvällen blir av den 7 maj på Speedstore i Gävle. Kurre kommer att hjälpa till och alla hoppas på ett trevligt event med god uppslutning. Det finns en plan för att ordna en tjejgrupp på någon kommande knix om det finns intresse.

Funkisdagen föregående söndag var bra. Det var 12 deltagare, förhoppningsvis blir det ännu fler på kommande funkisdag.

Webbansvarig – Ola

Inget nytt att rapportera, genomgående positiva reaktioner på den nya hemsidan.

Distriktsredaktör – Hans

Hans har nyligen skickat in manus till nästa tidning. Kommande datum för presstopp är 2 juni.

Sveriges MotorCyklister

c/o Lotta Karlsson
Kungsgatan 12
742 32 Östahammar

E-post: info@smcgavleborg.se
Webb: www.svmc.se/gavleborg



Distriktsinformatör – Emo

Inläggen på sociala medier rullar på bra, kul att det kommer mycket nytt. Emo fick lite nya tekniktips på storkurshelgen.

§ 6 Profilkläder

Kläderna har levererats hem till Lennart. Distribution kommer att ske på Rörberg i samband med knix och avrostning.

§ 7 Hemliga turen

Den första idén om mål för hemliga turen kommer inte att fungera pga ointresse från stället. Plan B gäller och det stället har offererat ett pris på 150:-pers för fika. Lite högt kan tyckas, måhända går det att pruta. Stefan, Kurre och Lennart bildar en arbetsgrupp för att fixa till de sista detaljerna och ta en förnyad kontakt med stället. Arbetsgruppen ska återrapportera på kommande styrelsemöte.

§ 8 Övriga frågor

De som varit på riksårsmötet rapporterade därifrån. Temat var verksamhetsutveckling och bl a genomfördes ett antal workshops. Tyvärr var tiden för dessa för kort så att det var mycket som inte blev diskuterat. Som vanligt var det givande storkursmöten, de som deltog i år tyckte att det vore bra om hela styrelsen kunde åka nästa gång.

Kurre rapporterade att han kört årets första grustouring. Årets knix börjar den 5 maj.

§ 9 Nästa möte

Nästa möte blir den 13 maj kl 18:00 på Teams.

§ 10 Mötets avslutande

Ordförande tackade deltagarna och avslutade mötet.

Lotta Karlsson

Ordförande

Lotta Karlsson

Sekreterare

Erling Arvidsson